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GF 22  
Janne laver bestyrelsens beretning. Erik tager den del vedr vedligehold og kendte projekter.   I 
beretningen nævner vi episoderne med vandindtrængen og at ejerne skal sikre at terrassedøre 
er tætte i bundfugen og afløb holdes fri for blade og lign.  
Vi kan evt følge det op med en seddel til beboerne og et opslag på opslagstavlen. Vi kan også 
sætte det på hjemmesiden/Facebook, når vi har formuleret det 
 
Thomas fremlægger forslag omkring hulmur. Janne fremlægger coatning af faldstammer- vi 
andre supplerer 
 
Vedligeholdelsesplan. 
Skal opdateres, når vi ved hvad der er enighed om på GF 
 
 
Trappevask 
Thomas kontakter Ole for lige at høre omkring prisen pr år.  Vi nævner det under budget på 
GF, at vi har startet det pop som et forsøg og ser hvad stemningen er 
 
Papcontainer 
Der er stadig problemer med at den er overfyldt og folk ikke trykker deres papkasser sammen 
Vi nævner det under eventuelt på GF og hører om Steen evt kan kontakte AH gade 12’s 
ejerforening. Det viser sig at de også benytter vores container 

 


